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§ 1. Val av protokolljusterare 

       Pensionärsrådet beslutade att Jutta Askergren och Kerstin Appel justerar dagens    

       protokoll. 

 
§ 2.  Tid för protokolljustering 

         Pensionärsrådet beslutade att protokollet ska justeras den 21 augusti kl. 10:00. 

 
§ 3.  Föregående sammanträdesprotokoll 2008-06-02 

        Föregående sammanträdesprotokoll läggs till handlingarna. 

 
§ 4.   Ärenden till stadsdelsnämnden 

-  Ansökan till länsstyrelsen om stimulansbidrag för varaktiga stödformer för anhöriga 

Östermalms stadsdelsnämnd ansöker tillsammans med stadsdelarna Kungsholmen och 

Norrmalm om totalt 115 000 kr från länsstyrelsen i Stockholms län för att utbilda 

25 undersköterskor/vårdbiträden till kvalificerade avlösare. 

Stadsdelsnämndens pensionärsråd ställer sig positiva till denna ansökan från  

stadsdelsnämnden. 

 

- Yttrande till Arbetsmiljöverket angående Hemtjänst, Karlaplan, adress Fältöversten 

När det gäller stadsdelsförvaltningens arbetsmiljöriskanalys avseende arbete hemma  
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hos brukare anges i den psykosociala arbetsmiljön oroliga anhöriga som en risk. 

 

Stadsdelsnämndens pensionärsråd önskar att stadsdelsförvaltningen omformulerar 

         orolig anhörig som en risk för de anställda i den psykosociala arbetsmiljön. 

 

          Pensionärsrådet ställer frågan när det gäller stadsdelsförvaltningens yttrande till 

         Arbetsmiljöverket vad som menas med att introduktionsrutinerna ska kompletteras 

         och anpassas till arbetstagarens förutsättningar. 

 

         Anna-Karin Sandén förklarar att med detta menas att de introduktionsrutiner som redan 

         finns ute på enheterna ska vidareutvecklas och kompletteras och rutinerna ska anpassas så  

         att de anställda förstår vilka rutiner som gäller på arbetsplatsen. 

 

         Pensionärsrådets representanter ifråga sätter det språkbruk som användes i skrivelser 

         till stadsdelsnämnden och efterlyser att språket i skrivelserna förenklas så att det blir 

         mera lättförståligt för läsarna. 

         

- Svar på skrivelse angående möjlighet att nyttja förskoleköken till beredning av mat till 

äldreboenden 

        Stadsdelsnämndens pensionärsråd anser inte att man ska förbereda maten till de äldre i  

        förskoleköken detta på grund av smittorisken från barn till äldre. 

 

        Representanterna i stadsdelsnämndens pensionärsråd önskar att förvaltningen under hösten 

        bjuder in de personer som arbetar i kostprojektet inom äldreomsorgen till pensionärsrådet.          

 

- Svar på skrivelse angående kontroll av näringsinnehåll och matkvalitet 

Stadsdelsnämndens pensionärsråd har fått tagit del av denna skrivelser och har inga 

kommentarer till denna.      

 
§ 5.   Äldreomsorgsinspektörernas årsrapport för 2008 

- Pensionärsrådet är mycket positiva till att årsrapporterna från äldreomsorgsinspektörerna 

delges förvaltningen och dem samt poängterar att det är viktigt att dessa läses av 

äldreomsorgens chefer.  

 

Pensionärsrådet ställer frågan vilken utbildning de har som kallas äldreomsorgsinspektörer i 

staden och att detta borde stå med i rapporten. 

Anna-Karin Sandén förklarar att deras utbildning kan som exempel vara sjuksköterskor och 

socionomer. 

 

Pensionärsrådet anser att rapporterna bör användas i stadsdelsförvaltningen tertialrapporter. 
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§ 6.   Minnesanteckningar från möte med de kommunla pensionärsorganisationerna 

         den 4 juni 2008 

- Arne Clevenstam berättade att han hade närvarat vid detta möte. Pensionärsrådet  

undrade varför stadsdelarna i staden inte fanns representerade på mötet. 

  

Ett önskemål från pensionärsrådet var att man skulle få ta del av dessa  

protokoll fortsättningsvis. 

 
§ 7.  Rapport från vård och omsorgsboende 

   -   Det fanns inget att rapportera från vård och omsorgsboendena. 

 
§ 8.  Övriga frågor 

        Pensionärsrådet ställde frågan hur ”äldre direkt” har utvecklats. Det har startats upp och  

        organisationen är klar och man kommer att utvecklas ytterliggare under hösten. Staden 

        kommer att annonsera om detta i pressen och på webben.  

 

        Representanterna i pensionärsrådet undrade hur kösituationen ser ut inom staden. Det finns  

        inga stora köer  till de vård och omsorgsboenden som drivs i egen regi och på entreprenad  

        stadsdelen. Det finns en kö till Emmanuelskyrkans och Danvikstulls vård och omsorgs- 

        boenden. 

 

 

 
 

Sekreterare 

Helén Engberg 

 

 

 

        Nästa pensionärsråd sammanträder 080908 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
                  

 


